
KÜLDÖTTGYŰLÉSI BESZÁMOLÓ

Elnök
2024. 09. 24. - 2024. 11. 26.

ESEMÉNYNAPTÁR

Tevékenység Dátum Személyek

Egyeztetés gazdasági ügyekről 2024. 09. 25. Kálmán Levente
EHÖK gazdasági alelnök

Dékáni Tanács 2024. 09. 25.
Kari Tanács 2024. 09. 25.
EHÖK Elnökség 2024. 09. 25.
EHÖK Rendezvényszervezői Bizottság 2024. 09. 30.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 01.
OHÜB 2024. 10. 01.
Rendezvényes Munkacsoport megbeszélés 2024. 10. 05.
Szenátus 2024. 10. 07.
Tisztségviselői ülés 2024. 10. 08.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 09.
Egyeztetés az ELTEFesztről 2024. 10. 10. Novák Zsófia, Pádár Kitti
ELTEFeszt 2024. 10. 11.
Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 10. 14.
Egyeztetés az Eötvös József Collegium
képviselőivel 2024. 10. 14. Saly Eszter, Cziráki Kamilla

Egyeztetés a Bolyai János Szakkollégium
képviselőivel 2024. 10. 14. Novák Zsófia, Saly Eszter, Vass Bá-

lint, Karikó Csongor Csanád
EHÖK Küldöttgyűlés 2024. 10. 16.
Egyeztetés az EHÖK Elnökség tagjaival 2024. 10. 16.
TéTéKás Borzongás 2024. 10. 18.

Egyeztetés a Kari Vezetőséggel 2024. 10. 18.

Kacskovics Imre, Mádlné Szőnyi
Judit, Müller Viktor, Túri Lász-
ló, Varróné Boros Melinda, Dombo-
róczky Balázs, Mig András

Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 10. 21.
Egyeztetés 2024. 10. 21. Jásdi Mihály
Ellenőrző Bizottsági ülés 2024. 10. 21.
EHÖK Elnökség 2024. 10. 22.
Alkotótábor 2024. 10. 25-27.
Egyeztetés a TTK DÖK elnökével 2024. 10. 28. Oravecz Orsolya
Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 11. 04.
Választmány 2024. 11. 04.
Egyeztetés a Hallgatói Alapítvánnyal 2024. 11. 05. Jeges Viktor Péter
EHÖK Sportbizottság 2024. 11. 05.
Egyeztetés az InterNyúzról 2024. 11. 06. Glück Krisztina
Dékáni Tanács 2024. 11. 06.
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Tevékenység Dátum Személyek
Kari Tanács 2024. 11. 06.
EHÖK Elnökség 2024. 11. 06.
TTK Összdolgozói Értekezlet 2024. 11. 07.

Az egyetem ezeréves eszménye és jövőképe
c. konferencia 2024. 11. 06.

Varga-Bajusz Veronika, Stumpf Ist-
ván, Kacskovics Imre, Halász Gá-
bor, Szakos Enikő

Egyeztetés a Gólyabálról 2024. 11. 11.
Egyeztetés 2024. 11. 11. Novák Zsófia

Egyeztetés a Kari Vezetőséggel 2024. 11. 12. Kacskovics Imre, Varróné Boros
Melinda, Jeges Viktor Péter

Egyeztetés 2024. 11. 11. Koller László Olivér
EHÖK Elnökség 2024. 11. 13.
Mentorrendszer záróbuli 2024. 11. 06.
Szenátus 2024. 11. 18.

InterNyúz felvétel 2024. 11. 19. Kacskovics Imre, Glück Krisztina,
Szász Boglárka, Papp Dániel

Egyeztetés 2024. 11. 20. Papp Zsombor, Szigeti Boldizsár
Egyeztetés 2024. 11. 20. Szirtes Gábor János
Választmány* 2024. 11. 21.
Gólyabál* 2024. 11. 22.

A *-al jelölt programok a beszámoló megírása után kerülnek megrendezésre, azokról szóbeli tájékoztatást
tudok nyújtani.

1. TESTÜLETEK

1.1. SZENÁTUS

Az Szenátus októberi ülésén napirenden volt a Hallgatói Követelményrendszer módosítása többek kö-
zött a diploma minősítésével kapcsolatosan, melyről előzetesen az OHÜB és véleményt formált és az
EHÖK Elnökség tagjaival is egyeztettünk. A TTK javaslatát a kiváló minősítés és a kerekítési szabályok
megváltoztatásáról a testület többségi döntéssel elfogadta, így - mivel az a hallgatók számára egyértel-
műen kedvező változtatás - azonnal bevezetésre került. A közeljövőben erről az érintett hallgatók felé
tájékoztató email várható a Kar és a TTK HÖK részéről.

1.2. KARI TANÁCS

Az ülések anyagát előzetesen a Dékáni Tanács ülésein átbeszéltük. Szakirányú továbbképzési szakok ön-
költségének jelentősebb emeléséről hozott döntést a testület. Továbbá a szabályozási környezet változása
miatt lehetőség nyílik az önköltségek emelésére felmenő rendszerben az alap- és mesterképzési szakokon
is, melyre az előirányzat 20%-os emelést javasol és, melyről a közeljövőben szintén döntés születhet. Az
összdolgozói értekezleten részt vettem és meghallgattam a Kar Vezetőségének stratégiai témájú előadá-
sát és az azt követő diskurzust. Örömmel hallottam, hogy a nehéz gazdasági helyzet ellenére a hallgatói
mobilitás terén például bővülni fog a hallgatók előtt álló lehetőségek sora.

1.3. EHÖK ELNÖKSÉG

Az EHÖK Elnökségi üléseken átbeszéltük a legfontosabb aktualitásokat. Szomorúan tapasztalom az
üléseken, hogy a gazdasági és a rendezvényszervezést illető kérdésekben nem halad zökkenőmentesen
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az EHÖK munkája és ez a kari működésre is kihatással van. Szomorúan tapasztalom azt is, hogy a
kari elnökök gyakran nem személyesen hanem helyettesítéssel vesznek részt az ülésen, így nincs mindig
lehetőség kellő mértékű egyeztetésre. Összességében az üléseken az EHÖK kabinet működéséről alkotott
benyomásom szerint a hatékony és gördülékeny munkavégzéshez szükséges még előrelépéseket tenni.
Igyekszem a legégetőbb kérdéseket mindezek ellenére napirenden tartani és pragmatikusan képviselni a
kari érdekeinket. Az üléseinken időről időre meghívott vendégek is részt vesznek, akikkel konstruktív és
hasznos beszélgetéseket tudtunk folytatni. Jelen időszakban Babos János szolgáltatási igazgató úrral és
Darázs Lénárd rektorhelyettes úrral.

1.4. EHÖK KÜLDÖTTGYŰLÉS

Az EHÖK Küldöttgyűlésén a tisztségviselők beszámolóiról nyílt szavazással alkotunk véleményt. A félév
első ülésén javasoltam a titkos szavazásra való áttérést, mely kapcsán egy érdekes és hasznos vita alakult
ki, de alapvetően a többség a nyílt szavazást tartotta továbbra is a szerencsésebb megoldásnak. Az EHÖK
kabinet tagjai közül Molnár Levente rendezvényszervezői referens beszámolója nem került elfogadásra,
mely után a tisztségből visszahívásra került és a tisztség jelenleg is betöltetlen. Az illetékes bizottság
vezetésével és a legégetőbb feladatok ellátásával kapcsolatos teendőket az EHÖK elnöke, Domboróczky
Balázs végzi jelenleg.

1.5. VÁLASZTMÁNY

Az elmúlt időszakban az Önkormányzat operatív kérdéseinek eldöntésére több alkalommal választmányi
ülést hívtam össze, melyek tapasztalatom szerint tartalommal bőségesen megtöltésre kerültek. Elen-
gedhetetlennek tartom, hogy a Küldöttgyűlési ülések között és azok anyagait előkészítendő több kisebb
létszámú ülés kerüljön megtartásra, hogy a legfontosabb kérdéseket legyen lehetőségünk átbeszélni rész-
letesen. Fontos volt például ülést tartani a novemberi Kari Tanács előtt, hogy a delegáció létszáma teljes
tudjon lenni.

1.6. ELLENŐRZŐ BIZOTTSÁG

Az időszakban egy közéleti ösztöndíjjal kapcsolatos állásfoglalás ügyében meghívásra részt vettem az
Ellenőrző Bizottság ülésén, melyen számos gondolat felmerült, amelyeket be lehet majd csatornázni a
tisztségviselői ösztöndíjazási és beszámoltatási rendszer felülvizsgálatába.

2. EGYEZTETÉSEK

2.1. KARI VEZETŐSÉG

Az időszakban több alkalommal is egyeztetésen vettem részt a Kar Vezetőségével. Az EHÖK elnöke és
elnökhelyettese, illetve a dékán és a dékánhelyettesek körében átbeszéltük a legfontosabb aktualitásokat
és stratégiai elképzeléseket. Tárgyalás történt az Önkormányzat és a Hallgatói Alapítvány Déli Épületben
való területhasználatáról is, mellyel kapcsolatban szóbeli tájékozatást fogok nyújtani.

2.2. SZAKKOLLÉGIUMOK

Sikerült Saly Eszter szervezetfejlesztésért felelős referens szervezésében felvennünk a kapcsolatot a TTK-s
hallgatókat érintő szakkollégiumok képviseletével, akikkel átbeszéltük a közös ügyeket és együttműködési
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lehetőségeket.

3. RENDEZVÉNYEK

3.1. REKRUTÁCIÓ: ELTEFESZT

Az ELTEFeszt rekrutációs programon a lebonyolításban részt vettem és segítettem a hallgatói segítők
munkáját.

3.2. KÖZÖSSÉG: TÉTÉKÁS BORZONGÁS

A kari halloweeni eseményünkön szervezőként örömmel részt vettem és a jelmezverseny zsűrizésében is
lehetőségem adódott kipróbálni magam.

3.3. SZAKMA ÉS CSAPATÉPÍTÉS: ALKOTÓTÁBOR

Örömömre szolgált, hogy a stratégiai döntéseinknek megfelelően egy alapvetően alkalmas, megfizethető
helyszínen és a feladatvállalásnak nagyjából megfelelő létszámmal tudtuk megvalósítani az Alkotótábort,
melynek szakmai eredményei minden bizonnyal érzékelhetőek lesznek a munkánkban a közeljövőben.
Bízom benne, hogy a magok, melyeket közösen elvetettünk táptalajra találnak a szervezeti működésünk
fejlesztésében és mielőbb szárba szökkennek. A szervezés és a kommunikáció során történt kisebb-nagyobb
hibákból pedig igyekszünk levonni a szükséges tapasztalatokat. A szervezésben és a lebonyolításban
köszönöm minden résztvevő segítségét, kiemelten Saly Eszter szervezetfejlesztési referensét, Novák Zsófia
elnökhelyettesét és Nováki Lóránt gazdasági referensét!

4. KOMMUNIKÁCIÓ

4.1. INTERNYÚZ

Nagy örömömre szolgált, hogy Kacskovics Imre dékán úr elfogadta meghívásunkat a TéTéKás Nyúz
podcastjébe és kérdezőként Glück Krisztina szerkesztő mellett a kérdések előkészítésében és magán a
felvételen is közreműködhettem.

5. EGYÉB

5.1. AZ EGYETEM EZERÉVES ESZMÉNYE ÉS JÖVŐKÉPE C. KONFERENCIA

A Nemzeti Közszolgálati Egyetemen megrendezésre kerülő konferencia záró előadásán részt vettem, me-
lyen Varga-Bajusz Veronika államtitkár asszony és Stumpf István korábbi kormánybiztos úr is a beszélők
között szerepeltek, hogy teljesebb képet kaphassak a felsőoktatást érintő aktuális országos jelentőségű
témákban. Örömmel tapasztaltam, hogy a beszélgetésen Kacskovics Imre dékán úr véleményem sze-
rint kellő súllyal és olykor konfliktust nem kerülve artikulálta a Kar és az Egyetem számára stratégiai
jelentőségű álláspontokat, tapasztalatokat, véleményeket.
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Fogadóóráimat egyéni megkeresések alapján megtartottam, mindennapi teendőimet elvégeztem, a tiszt-
ségviselői levelezőfiókra érkező üzenetekre válaszoltam, delegáltságaimmal járó kötelességeimnek eleget
tettem.

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolómat, felmerülő kérdéseiddel fordulj hozzám bizalommal!

Budapest, 2024. november 21.

Gombás András
elnök
ELTE TTK HÖK
elnok@ttkhok.elte.hu
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